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Z A P I S N I K 

sa 195. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 6. rujna 2019. godine u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za financije i proračun, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Karmela Rački, 

ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, 

GSC Delnice, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikolina Ćuić 

Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, 

Petar Hrg.  

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Polugodišnje izvršenje proračuna se priprema za Gradsko vijeće. 

- Aktivnosti uz rješenja za kuće za odmor. 

- Komunikacija na temu reciklažnog dvorišta s Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost. 

- Aktivnosti vezane uz Program poticanja razvoja poduzetništva za ostatak od 20.000 kuna, 

objava će biti u nedjeljnom Novom listu, čitat će se obavijest na Radiju, a objavit će se i na 

stranicama Grada. 

- Dostava izvješća o napretku vezano uz dodjelu sredstava za strateški plan razvoja turizma 

Agenciji za plaćanje u poljoprivredi. 

- Vezano uz Program podrške brdsko planinskim područjima, Ministarstvu regionalnog razvoja i 

fondova EU dostavljen je revidirani proračun i izjava da su postupci javne nabave provedeni u 

skladu sa zakonom za cestu Biljevina – Razloge.  

- Ministarstvo  kulture smo kontaktirali vezano za knjižnicu, čekamo situaciju. 

- U ponedjeljak bismo trebali otići na seminar na temu priprema za plan proračuna 2020.-2022. 

jer ima noviteta, uvrštavaju se pojmovi „donos“ i „odnos“ te prijenos rezultata. Promjene su 

vezane i uz Pravilnik o porezu na dohodak oko neoporezivih isplata. 

- Aktivnosti vezane uz uvođenje vodne naknade, komunikacija s Infoprojektom. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Programi za djecu nakon ljetne pauze – Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Od sredstava ministarstva nabavljene su knjige, izvršena je kontrola računa, plaćanje te unos 

knjiga u katalog. 

- Definiranje programa za „Mjesec knjige“ u suradnji sa školama kako bi sve izašlo u objedinjenoj 

knjižici obilježavanje Dana  „Mjeseca knjige“ na nivou RH. 

- Radijska emisija „Čitateljski kutak“.  

- Odabir literature za učenike, studente, roditelje i nastavnike stavit u izlog i na web stranicu. 

Kontaktirali smo knjižničare i kolege, poslali smo e-mail s popisom lektirnih naslova i dali 

kolegama u školi da izaberu lektiru ili ako će mijenjati lektiru. 

- Presigniranje knjiga, lijepljenje naljepnica. 



- Problem s kutijama za otpis, otpisa je dosta, kutije nemamo gdje spremiti. 

- Kontakti s dužnicima i članicama Čitateljskog kutka. 

- Međuknjižnična posudba. 

- Kontakti s učenicima koji sudjeluju u kvizu Kvizoljubac. 

- Obrada i slaganje Zavičajne zbirke. 

- Pripreme za obilježavanje Hrvatskog olimpijskog dana. 

- Rad s korisnicima. 

- Uvezene su „Službene novine Grada Delnica“ od 2014. do 2018. godine. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Kontrola radova ceste Biljevina-Razloge, napravljen je dodatak ugovoru, dostavljena situacija, 

službeno ćemo sastaviti zapisnik o primopredaji i investiciju možemo završiti i tražiti sredstva. 

- Počeli su radovi na kanalizaciji u Crnom Lugu. 

- Zidić kod Croatia osiguranja je gotov i napravljen je obračun. 

- Priprema za tehnički pregled Lovačke ulice je dovršena. 

- Aktivnosti na izradi rješenja za komunalnu naknadu po ponovnom postupku nakon 

drugostupanjskih rješenja te izrada novih rješenja prema saznanjima s terena. 

- Napravljeno je očitovanje po prigovoru vlasnika stanova objekta gdje je nekad bila trgovina 

Piko3. 

- Rade se temelji za ogradu na retenciji. 

- Radovi se odvijaju na krovištu Knjižnice, započet će i radovi sa strujom. 

- Vezano uz švicarski fond obiđen je teren i izvršen dogovor vezano uz probleme koje imaju u 

tijeku izvođenja radova. 

- Pregled i izrada Odluke za izmjenu Prostornog plana prema zahtjevima. 

- Obilazak terena i uputa izvođaču za radove vezane uz održavanje cesta i oborinsku odvodnju. 

- Ugovori za reklame. 

- Dogovor oko postave klupa i urbane opreme. 

- Pokrenuta je nova procjena za vrijednost zemljišta na području Grada. 

- Tražena je ponuda za ogradu za mali parkić i ponuda za popravak krova na Kaštelu Zrinskih. 

- Rješenja za komunalni doprinos, naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Prometno redarstvo. 

- Kod obilaska terena radimo i na tome da se izdaju nova rješenja za porez za kuće za odmor. 

- Računi za komunalnu naknadu za firme. 

- Najam poslovnog prostora i zakup. 

- Izradit će se nalog za popravak javne rasvjete prema dojavama građana. 

- Odredit će se lokacije za postavu dviju nadzornih kamera. 

- Popisana je vertikalna signalizacija, naručit će se znakovi koji nedostaju. 

- Izrada teksta i dizajna ploče koja će biti postavljena na novu zgradu Knjižnice kako bi se vidjelo 

da su radovi financirali iz donacije pok. Janet Majnarich. 

 

IVA ŽAGAR 

- Fakture za usluge, administrativni poslovi. 

- Komunikacija s izvođačima radova za staze na groblju i popravak krova na garaži u Školskoj 

ulici. 

- Donesena i poslana Odluka o zaposlenju na radno mjesto domara. 

- Pražnjenje kanti za smeće, održavanje čistoće javnih površina i objekata. 

- Održavani i uređivanje cvjetnjaka. 

- Košnja groblja i površina u naseljima. 

- Priprema i vožnja na obradu elemenata za izradu kućice za advent. 

- Razmotrit će se zahtjev za prodaju hrane iz kamiona, četvrtkom dok traje sajmeni dan. 

 

 

 

 

 



KARMELA RAČKI 

- Započela je nova pedagoška godina, još nismo u punom kapacitetu. 

- Održani su roditeljski sastanci s roditeljima novoupisanih korisnika i sa „starim“ roditeljima. Sa 

njima je prorađen kućni red koji je donesen, roditelji ga podržavaju. Zapisnici sa sastanaka su 

na oglasnim pločama bit će objavljeni na web stranici. 

- Tijekom dva sanitarna tjedna pokošena je trava, popravljene su klackalice, stavljene su 

sjedalice, zaštitnim premazom premazana je vanjska kućica, popravljena je ograda na mjestima 

gdje se odvajala od stupova, dvije voćke na glavnom ulazu su srušene i prostor je očišćen, 

postavljeno je zvono s vanjske strane ograde. U unutarnjem prostoru od glavnog ulaza okrečen 

je i saniran hodnik, prozor u skupini Krijesnice je popravljen, promijenjen je ventil na radijatoru 

u hodniku i radijatori su ofarbani, u glavnoj kuhinji su postavljene zaštitne mreže od insekata, 

kod ulaska u spremišta i WC postavljeni su pragovi, sitni popravci su odrađeni prema 

zahtjevima odgojitelja. Prema naputku zaštite na radu postavljene su kutije prve pomoći, prostor 

je očišćen, izvršena je dezinfekcija igračaka i pranje tepiha. 

- Računovodstvu su predane šihterice za plaću. 

- Ministarstvu znanosti i obrazovanja dostavljeno je Izvješće o radu. 

- Aktivnosti vezane uz Kurikulum. 

- Problem s fasadom na novom dijelu ali i na starom. Fasada otpada. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Nastava i vježbe na temu gašenja dijela objekta misleći na unutarnju navalu, vježbe unutarnje 

navale. 

- Čišćenje i posprema opreme poslije memorijala, sušenje cijevi. 

- Plan rada za rujan. 

- Sitni radovi – popravak motorne pile, popravak kosilice, u kvaru je visokotlačni perač. 

- Dan tehnike, korištenje godišnjih odmora. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Danas ćemo dobiti pisano obrazloženje OŠ Delnice jer radovi na peći za centralno grijanje još 

nisu krenuli, a nakon toga ćemo vjerojatno zatvoriti bazen jer je temperatura vode pala. 

- Futsal savez je završio pripreme u sportskoj dvorani, otvorit ćemo im dvoranu za testiranje futsal 

sudaca za nivo RH. 

- Pripremamo stadion – prva prvenstvena utakmica seniora NK Goranin kreće u nedjelju. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Na reciklažnom dvorištu kompletirat će se oprema, na lokacije će se posložiti kontejneri, 

dogovorena je primopredaja radova, predaja izjava nadzora, izvođača i geometra i tada ide 

zahtjev za uporabnu dozvolu.  

- Klupe koje su sufinancirane od strane PGŽ su stigle, obišli smo lokacije i dogovorili gdje će se 

postaviti. 

- U pripremi je ugovor za Wifi4EU. 

- Izrada Odluke o izmjeni Prostornog plana, razmotrene su želje za proširenje građevinskog 

područja, bit će spremno za Gradsko vijeće. Kontakt s JU Priroda koja upravlja Japlenškim 

vrhom, postupak izmjene granice je pri kraju, usvajanje granica ide na PGŽ. 

- Priprema se Odluka o izmjeni UPU Kendar za Gradsko vijeće. 

- Što se tiče vodne naknade još nismo dobili ugovor. 

- Održan je sastanak sa Centrom za socijalnu skrb vezano uz zaštitara.  

- Stigli su glavni projekti za problem pristupa pješaka do Konzuma, slijedi slanje projekata na 

suglasnost INI, ŽUC-u i Hrvatskim cestama, traženje da za narednu godinu osiguraju sredstva 

u dijelu koji se odnosi na njih. 

- Prema naputku Ureda državne uprave izmijenit će se Odluka o komunalnom redu u dijelu koji 

se odnosi na otpad jer je to već definirano Odlukom o otpadu. 

- Za danas je sazvan sastanak s GSC-om i Nogometnim savezom vezano uz financiranje sanacije 

terena nogometnog igrališta. 



- Sastanak s Hrvatskim vodama vezano uz tzv. Švicarce. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Rad na Odluci o ustrojstvu i djelokrugu upravnog tijela Grada Delnica koja se upućuje na  

Gradsko vijeće, sukladno zapisniku inspekcije. 

- Sudu je poslan prijedlog za upis nerazvrstane ceste u KO Grbajel. 

- Dopuna prijedloga za pojedinačni ispravni postupak na okućnici zgrade u Ulici Silvija 

Strahimira Kranjčevića 1. 

- Ponovno je kontaktirana Adico banka vezano uz brisanje zabilježbe na čestici za formiranje 

groblja u Delnicama. 

- Raspisat će se natječaj za stipendije, od HZZZ čekamo podatke o deficitarnim zanimanjima. 

- Izrađivana su rješenja za novorođenčad. 

- Ukoliko dobijemo odobrenje MUP-a, na ovo Gradsko vijeće ići će Plan zaštite od požara. 

- Službenik za zaštitu osobnih podataka na poziv agencije je imao online edukaciju vezano uz 

Uredbu o zaštiti osobnih podataka. 

 

 

 

Dovršeno u 8,55 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


